



Art: Styrelsemöte nr 3/2016

Tid: 2016-03-01 kl. 18.30

Plats: Cafeterian ÖOR

Närvarande: Roger Olofsson
Carina Ödmark
Ulf Westberg
Ulrika Sedin
Hans Norling
Pernilla Larsson
Bitte Kyrk-Hedqvist
Camilla Granberg, adj
Helen Anundsson Gimbergsson, T-sek

Ej Närvarande: Johan Hellström
Viktoria Asplund
Representant, U-sek

1 Mötets öppnande
Mötet öppnades

2 Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet
Roger Olofsson valdes till ordförande
Carina Ödmark valdes till sekreterare.
Hans Norling valdes till justerare

Anmälan av övriga frågor

- Skyltar ridhus
- Fördelning arbetsuppgifter
- Antal möten under året
- Resultat 2016
- Ulrikas fråga
- Idrottsyran
- Mittsvenska Ridsportsförbundet
- Traktor

4 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes

5 Föregående protokoll
Föregående mötesprotokoll gicks igenom och godkändes.

6

Rapporter

6.1 Verksamhetsrapport

6.1.1 Ekonomi

Ingen ekonomirapport gicks igenom på mötet. Camilla kommer att skicka ut rapporter till styrelsen löpande med kommentarer om det är något som utmärker sig.

6.1.2 Häststatus

Häststatusen är godkänd, vi har fortfarande några hästar som är halta. En ny häst har kommit istället för Jessica. Vi har en ponny till salu.

6.1.3 Anläggning

Inget att rapportera om anläggningen.

6.1.4 Ridskolan

En ny nybörjargrupp har startats i februari. Det är fullt i vuxengrupperna och vi har i dagsläget kö för att börja rida.

6.1.5 Personal

Inget att rapportera om personal.

6.2 T-sek

Helen berättade hur den nya styrelsen har fördelat arbetet. Grenledare har utsetts i dressyr, hoppning, fälttävlan, körning och WE.

Efter fråga ifrån T-sek diskuterade mötet finansiering och planering av kommande investeringar för T-sek. Mötet kom fram till att T-sek får ta fram en investeringsplan och budget och presentera den för styrelsen.

T-sek frågade vidare var styrelsemötesprotokollen ska förvaras och det bestämdes att alla sektioners mötesprotokoll ska förvaras på ÖORs kontor.

Till hösten kommer en clinic att anordnas med Pether Markne.

Hindermaterial och förvaring diskuterades och T-sek tog på sig uppgiften att städa upp och organisera upp i hinderförrådet.

6.3 U-sek

Ingen närvarande ifrån U-sek

6.4 Häst före alkohol

Inga aktiviteter har anordnats, Pernilla letar lämplig person att hålla i HFA.

6.5 Planerade projekt

Inga planerade projekt

7

Fonder och bidrag

Kommunen har bjudit in till möte som Camilla och Roger kommer att delta på den 2 mars.

8

Övriga frågor

- **Skyltar ridhus**, det finns lediga platser för skyltar. Arbeta att fylla upp dessa kommer att göras under våren. Foldern kommer att uppdateras.
- **Fördelning arbetsuppgifter**, Roger presenterade ett förslag på att styrelsen delas in i hörnstensgrupper. Dessa grupper får olika arbetsområden och i uppgift att bereda frågor inför styrelsemötena som berör deras arbetsområde. Mötet ställde sig positiv till detta och beslöt att arbeta utifrån detta förslag.
- **Antal möten under året**, Roger föreslog att antalet styrelsemöten per år ska minskas till 6 stycken. Mötet beslutade att anta detta förslag.
- **Ulrikas fråga**, Ulrika ställde frågan hur man skulle tillgodo se de ryttare som vill delta i träningar men inte vara aktiv ute på tävlingsbanan. Enligt T-sek regler får de som tävlar företräde till träningar. Frågan kommer att beredas och tas upp på nästa möte.
- **Idrottsyran**, Bitte och Viktoria har varit på ett informationsmöte om 2016 års idrottsyra. Mötet beslutade att vi ska anmäla oss till 2016 års idrottsyra som går av stapeln den 10 september.
- **Mittsvenska Ridsportsförbund**, mötet kollade om det fanns någon som kunde representera föreningen vid Mittsvenska Ridsportsförbundets årsmöte. Ulrika och Helen skulle fundera om de kunde åka.
- **Traktor**, kopplingen på traktorn är väldigt trög sedan förra servicen. Hans kollar upp om det är något som går att åtgärda.
- **Vägg i cafeteria**, mötet beslutade att det ska sättas upp en ny vägg längst in i cafeteria.
- **Strategi dag**, söndagen den 10 april klockan 12.00 anordnas en strategi dag för styrelsen.
- **Att arbeta i styrelse**, förslag att anordna kurs i styrelseteknik för dem som sitter i våra styrelser samt för intresserade i föreningen.



9

Nästa möten

- Tisdag den 10 maj
- Tisdag den 14 juni
- Tisdag den 16 augusti
- Tisdag den 11 oktober
- Tisdag den 6 december

10

Mötets avslutning.
Mötet avslutades

Vid protokollet

Justerare

Carina Ödmark

Hans Norling

Ordförande
Roger Olofsson